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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante 

konaného dňa 04. 09. 2024 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Predseda Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy Mgr. Juraj Bottka privítal všetkých 

členov, vrátane najnovšieho člena komisie, ktorému gratuloval k zvoleniu a predstavil 

program zasadnutia.  

Program: 

1. Kontrola plnenia úloh (športoviská, zábradlie na futbalovom štadióne, 

cyklotrasy, organizovanie športových podujatí) 

2. Informácia o príjmoch mesta za prenájom športových zariadení za apríl - jún 

2024 

3. Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2024 

4. Vyhodnotenie akčného plánu PHRSR - 2023 

5. Rôzne 

Komisia odsúhlasila navrhnutý program. 

 

1. Kontrola plnenia úloh 

 

Z posledného zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy vyplynuli úlohy:  

- preveriť, či mesto do konca volebného obdobia má v pláne budovanie nových 

športovísk,  

- riešenie problému ohľadom sedenia dôchodcov na štadióne (napr. umiestnenie 

zábradlia), 

- predloženie harmonogramu prác a úloh, ktoré sa vykonávajú v smere doriešenia 

cyklotrás, 

- zadefinovať, kto bude mať na starosti organizovanie športových podujatí. 

 

 Zábradlie na futbalovom štadióne 
Ing. Lucia Nagyová – informovala, že sa boli aj s pánom Eliášom pozrieť na štadióne kam 

by sa mohlo umiestniť zábradlie. Poprosila o upresnenie kam presne by sa zábradlie malo 

umiestňovať.  

Mgr. Juraj Bottka – vysvetlil, že zábradlie by malo ísť cez stred tribúny nakoľko tam žiadne 

nie je a dôchodcovia by uvítali keby sa mali čoho držať.  

Ing. Lucia Nagyová – môže sa zvolať stretnutie s FC Slovan a po odkomunikovaní nutnosti 

zábradlia, môžu túto požiadavku zapracovať do budúcoročného rozpočtu.  

Mgr. Lívia Gešková – navrhla, aby táto téma bola komunikovaná aj s požiarnikmi kvôli 

bezpečnosti. 

Mgr. Juraj Bottka – bolo by vhodné komunikovať aj s pánom Barczim, ako členom 

dozornej rady, aby to odkomunikoval v rámci športového klubu. Ďalším riešením by mohlo 

byť vyčleniť dôchodcom priestor vo VIP zóne.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy prosí oddelenie správy majetku, aby sa spojilo 

so športovým klubom FC Slovan Galanta a v súčinnosti s členom komisie, s pánom 

Barczim, ako iniciátorom tejto požiadavky, sa doriešilo zábradlie na štadióne.   

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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 Cyklotrasy 
Materiál, ktorý vypracovala pani Vašáková odbržali všetci členovia komisie elektronickou 

formou.   

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy žiada oddelenie RaV o vypracovanie a zaslanie 

komplexnej správy ohľadom výstavby cyklotrasy členom komisie do 11.9.2024, ktorá bude 

obsahovať harmonogram činností, ktoré sa budú v danej veci vykonávať, aké kroky sa 

v súčasnosti ohľadom cyklotrasy podnikajú, kedy sú plánované rokovania s vlastníkmi 

pozemkov a stretnutie na VÚC a aktuálne informácie ohľadom predĺženia platnosti 

Územného rozhodnutia. 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 Organizovanie športových podujatí 
Mgr. Veronika Čandal – k tomuto uzneseniu sme nedostali zatiaľ stanovisko.  

Mgr. Lívia Gešková – OŠKŠaM športové podujatia nevie finančne ani personálne 

zabezpečiť. 

Mgr. Juraj Bottka – bolo by dobré v Galantských novinách, možno letákovou formou, 

spropagovať športové kluby, kedy majú tréningy, aby rodičia boli na zač. školského roka 

informovaní.  

Mgr. Lívia Gešková – OŠKŠaM ešte má brožúry, kde sú uvedené jednotlivé športové kluby 

aj s ich telefonickými kontaktami, ktoré sa môžu rozdať na ZŠ prvákom.  

  

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy opätovne prosí pána prednostu o vyjadrenie, či 

sa prijme nový človek na OŠKŠaM, resp. kto konkrétne bude zodpovedný za športové 

podujatia organizované mestom.  
Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

2. Informácia o príjmoch mesta za prenájom športových zariadení za apríl - jún 

2024 

 

Materiál, ktorý vypracovala Ing. Lucia Nagyová, vedúca oddelenia správy majetku, obdržali 

všetci členovia komisie elektronickou formou.  

Mgr. Jozef Gál – informoval sa ohľadom nákladov, príp. či by sa materiál  v budúcnosti 

mohol rozšíriť aj o túto informáciu. 

Tibor Gazsó – či by sa dalo vykázať príjem za športovú halu a ubytovňu zvlášť.  

Ing. Lucia Nagyová – pri ďalšom predkladaní materiálu doplní žiadané informácie, ale 

v nákladoch sa nebude dať športovú halu a ubytovňu rozdeliť, nakoľko sa to vedie pod jednou 

položkou keďže to predtým spadalo pod SŠZ.  

Mgr. Juraj Bottka – poprosil v nákladoch rozdeliť všetko, čo financovala bývala SŠZ (ako 

napr. kosenie, zamestnanci, elektrina a pod.). 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante berie na vedomie materiál 

„Informácia o príjmoch mesta za prenájom športových zariadení za apríl - jún 2024“ so 

žiadosťou o doloženie upraveného rozpisu príjmov a o doplnenie nákladov do ďalšieho 

zasadnutia komisie.  

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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3. Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2024 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

Mgr. Jozef Gál – informoval sa, či tieto športové podujatia boli financované aj mestom. 

Navrhol poslať športovým klubom, ktorý organizovali športové podujatia počas GT ďakovný 

list v mene KŠMaTV. Keďže vyvinuli aktivitu naviac, bolo by dobré na nich myslieť budúci 

rok aj pri prerozdeľovaní dotácií. 

Mgr. Lívia Gešková – sľúbila, že sa klubom pošle v mene komisie ďakovný list. Zároveň 

informovala, že jeden klub bol finančne podporený na GT a to stolnotenisový, nakoľko oni 

jediní organizovali podujatie v spolupráci s partnerským mestom Tótkomlóš.  

Mgr. Juraj Bottka – nakoľko sa počas GT zúčastnil niekoľkých športových podujatí, 

informoval členov, že kolkári sa vyjadrili, že podmienky majú veľmi dobré, jediné čo im 

chýba je urobiť jednu časť fasády, kde im prefukuje v zime a aj šatňa je v dezolátnom stave. 

Tenisti z vlastných finančných prostriedkov obnovili šatne, ale sú tam staré potrubia a majú 

plesnivé niektoré časti.  

Zároveň doplnil, že by bolo dobré ak by športové kluby robili aj nejaké otvorené hodiny na 

školách. Mohli by navštíviť školy v septembri, robili by si nábory, možno aj v popoludňajších 

hodinách, aby rodičia vedeli kam si môžu zapísať dieťa.  

Mgr. Lívia Gešková – okrem toho, že sa rozdajú brožúry prvákom, osloví sa každý športový 

klub, či nemá záujem odprezentovať svoj klub na ZŠ v Galante a ponúkne sa im aj možnosť 

odprezentovať sa v Galantských novinách.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante berie na vedomie materiál 

„Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2024“ a odporúča propagáciu športových 

klubov.  

 

 

4. Vyhodnotenie akčného plánu PHRSR – 2023 

 

Materiál, ktorý predkladala Mgr. Lívia Gešková, vedúca oddelenia školstva, kultúry, športu 

a mládeže, obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

Mgr. Jozef Gál – Galanta ako okresné mesto by malo ponúkať všešportové športoviská. 

Bežecký ovál na štadióne mohol byť už dávno rekonštruovaný, preto navrhuje PHRSR 

doplniť o tento bod. Otázka je, či sa plánuje zúžiť pozemok miestneho štadiónu, či je snaha, 

aby štadión slúžil len futbalu.  

Mgr. Lívia Gešková – pri tvorbe PHRSR v roku 2021 sa spolupracovalo aj s riaditeľmi škôl, 

školstvo tam má veľmi veľa aktivít ako napr. aj „Vybudovanie školského športového ihriska 

v dvoch materských školách“, alebo aj „Rekonštrukcia športovísk aspoň v dvoch ZŠ“ a pod., 

ale bez financií sa tieto aktivity nedajú splniť, preto je potrebné, aby sa to zohľadnilo pri 

schvaľovaní rozpočtu na nasledujúce roky.  

Mgr. Juraj Bottka – navrhol, aby rovnako, ako má komisia školstva vyčlenené finančné 

prostriedky na opravy a údržby, boli vyčlenené v rozpočte finančné prostriedky aj  na opravu 

a údržbu športovísk.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Vyhodnotenie akčného plánu PHRaSR Mesta Galanta na roky 2021 - 2027 s výhľadom 

do roku 2030, za obdobie od 01.01.2023 do 31.12.2023 – oblasť športu“, materiál berie na 

vedomie a odporúča MsZ na schválenie s pripomienkou o doplnenie materiálu o ďalšiu 

aktivitu, o rekonštrukciu bežeckého oválu na štadióne. 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante prosí vedenie mesta 

o vyjadrenie, aké má mesto plány so štadiónom, resp. či má mesto  v pláne urobiť zo 

štadiónu všešportový areál.  

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante žiada vedenie mesta, aby do 

rozpočtu mesta na rok 2025 zapracovala na opravu a údržbu športovísk 100 000€. 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Peter Tomič – upozornil, že plot na štadióne je vo veľmi zlom stave a do roku 2025 nevydrží. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante žiada byť informovaná, aké má 

mesto plány s oplotením okolo futbalového štadióna.                                                                                               

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante žiada byť informovaná, či mesto 

plánuje opravu a rekonštrukciu závlahy na trávniku na ZŠ Štefánikova.  

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

5. Rôzne  
                             

Tibor Gazsó –  navrhol, že by bolo potrebné zrekonštruovať nápis na športovej hale. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov komisie, že 7.9.2024 sa pri príležitosti 50. výročia 

založenia klubu TK SLOVAN Galanta  uskutoční turnaj vo štvorhre, na ktorý ich klub 

srdečne pozýva. 

 

Nakoľko neboli ďalšie otázky ani pripomienky, predseda komisie poďakoval všetkým za 

účasť a zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

                                          Mgr. Juraj Bottka v. r.    

                                                                                                       predseda komisie 

 

 

V Galante dňa  10.9.2024  

Zapísala: Mgr. Veronika Čandal 

 


